
 

 

Mötesprotokoll för Gävleborgs Bridgeförbund, videokonferens, 2020-10-01.  

 

Närvarande: Marianne Melchior Ericson, Lars-Gunnar Svangård, Elisabeth Ullström och 

Magnus Sandström,  

Frånvarande: Zennica Hammar och Thomas Groth. 

 

1 §. Lars-Gunnar Svangård välkomnade alla och förklarar mötet öppnat.  

 

2 §. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

 

3 §. Genomgång gjordes av handlingar inför årsmötet i Gävle den 10/10.  

- Verksamhetsberättelsen kompletteras med beskrivning om varför året varit 8 månader 

- Budgeten justeras till ett minusresultat på 18.000:- 

- Kallelse till årsmötet är utskickad och röstlängd är klar 

 

4 §. Tävlingsverksamhet 

Höstens tävlingar är annonserade och utskickade till klubbarna. 

 

5 §. Ungdomsverksamhet 

Förfrågan har inkommit från en medlem i Bollnäs gällande bidrag vid deltagande av 

ett juniorläger som arrangeras av Svenska Bridgeförbundet. Beslutades att GBF ger ett 

bidrag om 700:- dvs anmälningsavgiften för lägret. Kostnaden för resan får 

medlemmen eller klubben stå för själva. 

 

6 §. Ekonomin. 

Årets resultat baseras på 8 månader och ger ett stort underskott med drygt 30.000:-. 

Det beror delvis på att inga medlemsintäkter redovisas under detta verksamhetsår samt 

att DM Veterans kostnad respektive intäkt redovisas på olika verksamhetsår. 

 

7 §. GBF Hemsida 

Behov finns att komplettera vissa historiska data exempelvis det tidigare Rallyt. 

 

 8 §. Utbildningar 

- Ny Ruter-utbildning exempelvis grund och/eller fortsättning samt framtagning av 

mallar planeras tidigast till våren 2021 av Lars-Gunnar Svangård och Tore Enbarr. 

- Behov av tävlings ledarutbildningar kommer att finnas under våren 2021. 

 

9 §. Ordförande förklarade mötet avslutat.  

 



 

 

 

 

Justeras av; 

 

 

 

----------------------------------  ----------------------------------  

Elisabeth Ullström   Lars-Gunnar Svangård  

Sekreterare   Ordförande 


